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Vazeni pratele zeleznicniho modelarstvi, 

 

sam se jiz delsi dobu zabyvam moznosti soustredeni kamaradu ze sveho okoli zajimajicich se o 

skutecnou a modelovou zeleznici do Klubu zeleznicnich modelaru. Pravidelne se napr. schazim se 

svym spoluzakem ze zakladni skoly, Zdenkem Sindlauerem, od ktereho jste mozna cetli knihu "Jiz 

dlouho nejel zadnej vlak". On neni ani tak modelar, ale zabyva se historii mistnich trati, ma v malicku 

drazni predpisy, spoustu archivnich materialu a mimo jine umi vytvorit, alespon pro mne, nadherne 

ilustrace ze zeleznicni tematikou. 

 

Proc to vlastne rikam? Na zajimavych prispevcich kolegu ze zamori jsem si uvedomil, jak relativni je 

pojem "kamaradi z meho okoli". Nas spolecny zajem je opravdu natolik specializovanou a narocnou 

oblasti (vedomostmi,zkusenostmi i financne), ze nejaky km navic ke kamaradum, drobne 

nedorozumneni ci ztrata kousku vlastniho ega je uplne zanedbatelne, pokud nam to umozni 

soustredit znalosti, sily a moznosti a ucit se jeden od druheho. 

 

Co tedy navrhuji: 

 

Navrhuji zalozeni klubu zeleznicnich modelaru dospelych, ktery by se schazel jednou, dvakrat 

mesicne na vikend (dle moznosti kazdeho z nas - treba i jednou za 35let), aby bylo mozne udelat kus 

prace ci zabavy. Modulove kolejiste proto, aby bylo mozne do dalsi schuzky zadouci moduly odvest 

na dalsi montaz individualne domu. Dokazu si predstavit opravdu i cleny, kteří prijedou z vetsi dalky i 

jednou za rok se svym modulem, ale nic nam nebrani jezdit i s nimi a jejich moduly na dalku. 



 

Nabizim tomuto klubu k vyuziti dve podkrovi v centru Ceske Lipy. Jedno o pudorysu cca 6x17m a 

jedno cca 15x14m. Prvni je adaptovatelne velmi snadno, druhy obtizneji, ale muze mit romanticke 

dispecerske stanoviste o patro vys mezi tramovim. Na druhou stranu je to jen moznost. 

 

Pokud by to nekoho zaujalo, muze mne kontaktovat zde na konferenci nebo primo. Bude potreba 

alespon jeden pravnik, ekonom, zednik, truhlar, odbornik na sponzoring, strojar, elektrotechnik, atd. 

:-). Jiste by bylo potreba pro kazdou oblast modelariny a nejen pro ni znaleho cloveka jako 

koordinatora prislusnych praci. Pokud by se nechteli stat cleny klubu, chtelo by je to presvedcit 

alespon ke konzultacim. Myslim napr. na Vas pane Vacek, na Fandu a dalsi erudovane ucastniky nasi 

konference. 

 

Tedy kdo chce, necht se ozve, at muzeme zahajit diskusi o stanovach a cilech klubu, at uz jste z 

jakehokoliv koutu sveta!!! 

 

Osobne budu vdecen i za kazdou radu co s tim, kdyz jsem to nadrobil (:-[) 

 

S pratelskym pozdravem 

 

Vlada Soukup 


